
 
 
 
 
 
 
 
       Gavà, a 22 de setembre de 2008 
 
RAMON CASTELLANO i ESPINOSA en qualitat de Portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Gavà i d’acord amb el que disposa el 
Reglament Orgànic Municipal, per a que pugui ser presentat a la propera sessió 
plenaria d’aquest consistori, 
 
EXPOSA 
 
Que molts dels nens i nenes que assiteixen a les classes al CEIP Gavà Mar 
resideixen al casc urbà de la ciutat. 
 
 
És per aquests motius que es formula la següent, 
 
 
PREGUNTA 
 

- S’ha estudiat la proposta d’oferir un servei d’autocars de Gavà a Gavà Mar 
per als escolars? 

 
 
 

 
 
Ramon Castellano i Espinosa 
Regidor-Portaveu Grup Mpal. CiU 

 
IL·LM SR. ALCALDE – PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT DE GAVÀ 


